

Prière de la Paroisse Saint-Adolphe

Dieu tout-puissant et éternel, au nom puissant de Ton Fils, notre Seigneur Jésus-Christ, nous Te demandons humblement d'envoyer Ton Saint-Esprit pour nous guider. Remplis nos cœurs d'humilité, afin que nous faisons pour le bien de notre paroisse et en Ton service. Unis-nous toujours dans l'amour, la foi, l'espérance et l'obéissance, et garde notre chère paroisse ferme en ta présence. Fais de nous des instruments vivants et actifs de Ta Parole et des reflets véritables Tes vertus. Fortifie-nous par Ta grâce, et guide notre prêtre, nos responsables et les ministères de l'Eglise Alors que nous travaillons à accomplir les projets que Tu as établis pour nous. Sois toujours avec nous, Seigneur Dieu. Par l'intercession de la Sainte Vierge Marie et de Saint Adolphe, nous confions notre Paresse à Tes soins divins. Amen

St Adolphe Prayer

Almighty and ever-lasting God, in the mighty name of Your Son, our Lord Jesus Christ, we humbly ask You to send forth Your Holy Spirit to guide us. Fill our hearts with humility, that we may seek only Your will in all we do for the good of our Parish and in service to You. Unite us always in love, faith, hope, and obedience, and keep our beloved Parish steadfast in Your presence. May we become living and active instruments of Your Word and true reflection of Your virtues. Strengthen us with Your grace, and guide our Priest, leaders and church ministries as we work to fulfill the plans You have set for us. Be with us always, Lord God. Through the intercession of the Blessed Virgin Mary and St. Adolphe, we entrust our Parish to your Divine care. Amen

PAROISSE SAINT-ADOLPHE PARISH

C.P (BOX 10) 402 MAIN ST
SAINT - ADOLPHE, MB R51 1A1

OFFICE: 204-883-2658
COURRIEL/EMAIL: stadolphe@hotmail.com

abbé / Father Gregory Kossi Djiba
431 -337 -6700



Le 31 janvier - 6 février 2026 /
January 31 - February 6, 2026



Réservez la date !

Quelqu'un a dit « pizza » ? Le PPC organise sa première collecte de fonds autour d'une pizza le dimanche 15 février après la messe !

Une part de pizza coûtera 5 \$ et les boissons 1 \$... Il y aura une option sans gluten avec une demi-pizza sans gluten de 10 pouces pour 10 \$. Le paiement à l'avance est apprécié, mais pas obligatoire. Vous pouvez payer en espèces ou par chèque (à l'ordre de la paroisse St Adolphe).



Save the Date!

Did someone say Pizza?! The PPC is planning our first Pizza Fundraiser for Sunday, February 15th after Mass!

Pizza slice will be \$5 and drinks will be \$1....there will be a GF option of half a 10 inch GF pizza for \$10. Pre-payment would be appreciated but not necessary. You can pay by cash or cheque (made out to Paroisse St Adolphe Parish).



CARNIVAL
WEEKEND
st. Adolphe

JAN 29-FEB 1, 2026

THURSDAY JAN 29
SPAGHETTI SUPPER
(DINE IN-DINE OUT)
5-7PM
\$15 ADULT | \$10 CHILD

FRIDAY JAN 30
KIDS DANCE
\$5 | (SPARKLE & ICE)

PRE-K - GRADE 4:
6:30-8PM
GRADE 5-8:
8:30-10PM

SATURDAY JAN 31
KID'S CARNIVAL
10AM-1PM
TRIVIA NIGHT
AGES 18+
\$120 FOR A TEAM
(6 PLAYERS MAX/ TEAM)
7PM-LATE

SUNDAY FEB 1
FAMILY BINGO
DOORS OPEN @4PM
EARLY BIRD
GAME AT 5PM

Heures de Messe/Mass Hours

français/French Mass:
Samedi à 19h00/ Saturday at 7pm

anglais/English Mass:
Dimanche à 11h15/Sunday at 11:15am

heures de bureau/Office hours:
mardi 8h30 à 16h00 Tuesday 8:30 - 4:00
jeudi 8h30 à 16h00 Thursday 8:30 - 4:00

*assistance admin/Admin Assistant -
Rebecca Okell*

conseil paroissial de finances/Parish Finance Council (PFC)

président Chair: David Boisjoli
trésorier Treasurer: James Bartlett
secrétaire Secretary: Ann Blonski
stadolphefinancecouncil@gmail.com

conseil Pastoral Paroissial (CPP):

président Chair: Christine Natividad 204-881-8366

coordinateur du catechism/Catechism Coordinator:

Robyn Verrier: 204-381-3933

directeur musical/Music Director:

Marie Reine Bartlett 204-399-1282

Parish Pastoral Committee (PPC) Corner:

Next Meeting : February 4, 2026 @7pm Ste Therese Hall

The next Bible study will be February 1, 2026,
@7pm, Ste Therese Hall!



Parish Finance Council (PFC) :

Next Meeting : February 24 , 2026,
@7pm, Ste Therese Hall



Catechism Corner:

Catechism Class: February 1 & 22, 2026

Youth Mass: February 22, 2026



Sam/Sat	jan 31 Jan	19h00 (FR)	✝Hubert Brodeur	quête des funérailles
Dim/Sun	feb 1 Feb	11:15am	Living - Sebastian Stuyt	Jackie Muys
Mer/Wed	feb 4 Feb	9h00/9:00am	✝Eric Toupin	quête des funérailles
Ven/Fri	feb 6 Feb	ADORATION 9h30 à midi /9:30 to noon/CONFESSION on request		
Ven/Fri	feb 6 Feb	9h00/9:00am	✝Vi Pelletier	quête des funérailles
Sam/Sat	feb 7 Feb	19h00 (FR)	✝Jacinthe Shand	Ian Shand
Dim/Sun	feb 8 Feb	11:15am	✝Shaun Okell	Rebecca Okell & Daughters

FEVRIER
Mois La Sainte Famille
(Jésus, Marie et Joseph)

Le mois de février est dédié à la Sainte Famille. La dévotion particulière qui propose la Sainte Famille de Jésus, Marie et Joseph comme modèle de vertu pour tous les foyers chrétiens a vu le jour au XVIIe siècle.

Selon les mots de Sa Sainteté le pape Léon XIII, « Rien n'est plus salubre ni plus efficace pour les familles chrétiennes que de méditer sur l'exemple de cette Sainte Famille, qui incarne la perfection et la plénitude de toutes les vertus domestiques. »



FEBRUARY
Month of The Holy Family
(Jesus, Mary & Joseph)

The month of February is dedicated to the Holy Family. The special devotion which proposes the Holy Family of Jesus, Mary, and Joseph as the model of virtue of all Christian households began in the 17th century.

In the words of His Holiness Pope Leo XIII, "Nothing truly can be more salutary or efficacious for Christian families to meditate upon than the example of this Holy Family, which embraces the perfection and completeness of all domestic virtues."



Prayer: *My saving Lord, Your loving parents offered You to Your Father in the Temple in accordance with the Law You revealed to Moses. In that offering, our souls are purified and we are offered to Your Father with You. I thank You for the gift of salvation and pray that my soul will always radiate Your light as You dwell within me. Jesus, I trust in You. Amen*

Liturgique

4e dimanche du temps ordinaire A

Un chemin vers l'avenir

Le Royaume des Cieux n'est pas une récompense réservée aux parfaits ; il est offert à tous. Par sa parole, le Christ met en mouvement ceux qui l'accueillent, en particulier les humbles et les pauvres, qui sont les premiers à percevoir sa promesse et à y répondre.

Liturgical

4th Sunday in Ordinary Times A

A path to the future

The Kingdom of Heaven is not a reward for the perfect; it is offered to everyone. Through his word, Christ sets in motion those who welcome him, particularly the humble and the poor, who are the first to perceive its promise and respond to it.

Intendance

1 février 2026

« Heureux les pauvres en esprit, car le royaume des cieux est à eux. »
MATTHIEU 5:3

L'expression « pauvres en esprit » peut prêter à confusion. Considérez-la dans ce sens : être pauvre en esprit signifie dépendre de la providence divine et non de notre propre autonomie. Être détaché des choses terrestres (pouvoir, argent et confort) et attaché aux choses célestes (charité, sacrifice et miséricorde). Renoncer à satisfaire nos désirs et aider les autres à obtenir leurs besoins fondamentaux.

Stewardship

February 1, 2026

"Blessed are the poor in spirit, for theirs is the kingdom of heaven."
MATTHEW 5:3

The phrase "poor in spirit" can be confusing. Think of it in this sense - poor in spirit means depending on God's providence and not depending on our own self-reliance. Being detached from earthly things (power, money, and comfort) and being attached to heavenly things (charity, sacrifice, and mercy) . Denying ourselves from satisfying our desires and helping others obtain their basic needs.

	January - December 2025 Year to Date
Income	\$ 151,206.42
Expenses	\$ 138,395.19
Profit / Loss	+ 12,811.23 *
	* includes \$13,881 raised by all parish fundraisers: 50/50 raffle \$1000, bake sale & silent auction \$2859 and online auction \$10,022.